

133 Bridgeland Avenue
Toronto, Ontario M6A 1Y7
Tel: (416) 781-6166

22

The Giffin companies have been in business since the late 1940s and have been heavily involved in automotive paint-finish systems for more than 30 years. They specialize in design-build, paint-finishing and industrial air-handling systems.

Their engineering group has kept abreast with the latest design concepts in the paint-finishing field and is qualified in all areas.

The firms have extensive background in spray booths, bake ovens, phosphate machines and electro-disposition systems.

The companies have more than 15 000 m² (160 000 sq. ft.) of manufacturing space, equipped with modern, up-to-date equipment capable of processing light-gauge material through to heavy structural steel and 1.27 cm (half-inch) plate.

The Giffin organization is capable of handling small projects in the \$100 000 range through to complete programs in the \$50 million to \$60 million range on a turnkey basis.

Les sociétés Giffin sont en affaires depuis la fin des années 1940 et comptent plus de 30 années d'expérience dans les systèmes de peinture pour l'industrie de l'automobile. Elles se spécialisent dans la conception et la construction d'installations de peinture et de traitement d'air pour les industries.

Leur bureau d'étude se tient au courant des plus récents développements dans le secteur de la peinture de finition et est compétent dans tous les domaines.

Elles ont une vaste expérience des chambres de pistolage, des étuves, des machines à phosphate et des systèmes d'électrodéposition.

Leurs locaux de fabrication ont plus de 15 000 m² de superficie et sont équipés du matériel le plus moderne, capable de façonner les matériaux de faible calibre aussi bien que l'acier d'ossature et les plaques de 1,27 cm.

Les sociétés Giffin peuvent réaliser clés en main des petits projets de l'ordre de 100 000 \$ jusqu'aux programmes complets de 50 à 60 millions de dollars.

